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Elena Udrea, regionális fejlesztési és turisztikai miniszter szombaton, a Mamaián
megrendezett Országos Turisztikai Fórumon azt nyilatkozta, nincs nagy esély arra, hogy
javuljon a helyzet a 
tengerparton
és ezért elsősorban a helyi hatóságok felelősek. 
Udrea 
arra emlékeztetett, hogy a minisztérium több mint egy éve próbálkozik a
turisztikai 
törvény befejezésével. Emellett kihangsúlyozta a tengerpart országos és nem helyi
érdekeltségű
turisztikai 
jellegét is. „Nem bízhatjuk csak a polgármesterre egy üdülőtelep fejlesztésének módját. Ez
nyilvánvaló, tekintve, hogy hogyan építkeznek ma a 
tengerparton
." - fejtette ki a miniszter. Udrea úgy gondolja, hogy az a mód, ahogyan 
Mamaián 
építkeznek csak a hétvégi turisták számára teszi vonzóvá az üdülőtelepet. Mint mondta, a
tengerpart megfelelő intézkedések nélkül teljesen érdektelenné válik a turisták számára. „Van
egy összetett programunk a strandok körüli építkezések felmérésére. Dolgozunk a tengerpart
déli részének átvételi stratégiáján. Február 7-én meglesz az első professzionális bemutató a
strandok urbanisztikai tervéről és akkor pontosan tudni fogjuk, milyen fajta és milyen kinézetű
épületeket engedélyezhetünk a 
tengerparton
. Ezután az urbanisztikai terv után elkészítjük a térség rendezési tervét.” - nyilatkozta 
Udrea
.
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